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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2016-10-26 
 
 
Närvarande: Ordföranden: Hans Christiansen, Kassör: Anders Overland, Vägfogde: Royne Carlsson, 
Markfogde: Anna Leander, Sekreterare My Blomqvist Olsberg 
 
Frånvarande:  
Suppleant Micke Lindström, Cecilia Speranta, Roger Elfner 
 
Föregående protokoll:   
Inget utestående  
 
Ekonomifrågor: 
Budgeten i balans. Lekplatsen håller sig inom budget.  
 
Vägfrågor: 
Royne har tagit in offerter på den tänkta asfalteringen på Svartmesvägen och Rödhakevägen. Han granskar dessa 
och överväger hur vi ska göra.  
Med anledning av privata arbeten kopplat till den egna fastigheten där vägen tillfälligt stängs av, vänligen 
kontakta alltid vägfogden. Detta för att undvika irritation bland grannar som inte kommer fram. 
Om fastigheter gör större arbeten, till exempel asfaltering eller schaktarbeten, lägg en notis på vår gemensamma 
Facebook-sida ”Älvnäs – väg och tomtägarförening”. Då kan man dela på till exempel etableringskostnader.  
En fastighetsägare har problem med markvibrationer från företrädesvis tyngre fordon som passerar guppet vid 
korsningen Flugsnapparvägen/Älvnäsvägen/Koltrastvägen. Arriva är informerade. Vi undersöker om vi kan 
hjälpa till.  
 
Markfrågor: 
Styrelsen har fått förslag på allmänna platser för avlastning av ris och gammalt trädgårdsavfall i syfte att 
gemensamt elda. Av miljöhänseende så går det inte att hantera, utan vi hänvisar till soptippen.  
Fåren kommer tillbaka nästa år. Antalet får kommer att ökas med fyra stycken vilket gör att även lilla fårhagen 
kommer att nyttjas. De kommer i början på maj. Hurra! 

 
Övrigt: 
Arbetet med lekplatsen går bra, även om det är svårt med torkning av färg just nu. 
10 november kommer de och asfalterar den lilla cykelbanan i lekplatsen.  
 
 
Nästa möte: 28 
/11, kl. 19:00. 
 
 Vid protokollet     Justeras: 
 
 
 
My Blomqvist Olsberg    Hans Christiansen 


